

ご報告:ウガンダ共和国(マトブ財団) 救急車寄贈事業

平成28年度海外援助事業として、日本の自治体より無償譲渡いただいた救急車1台を寄贈いたしました。

車両の現地到着後2018年9月6日、日本大使館立会いのもと、引渡式が行われましたので、ご報告いたします。

<現地写真>

1	<p><引渡式></p> <p>寄贈救急車の前で記念撮影</p> <p>ウガンダ共和国保健省オペンディ大臣、ナンサナ市レギーナ市長、そして堀井駐ウガンダ特命全権公使などが出席した。</p>	
2	<p><引渡式></p> <p>松浦市から拠出された救急車</p>	

<p>3</p>	<p><引渡し式> 松浦市から供与された救急車はウガンダと日本の二国間の友好を象徴するものとなった。</p>	 A photograph showing two men in suits shaking hands in front of a white ambulance. The man on the left is Black and the man on the right is Japanese. The ambulance has a red ribbon tied around its front.
<p>4</p>	<p><配備先写真> 救急車の到着を喜ぶ医療関係者。</p>	 A photograph of a white ambulance with "AMBULANCE" written on the side. Several people, including medical staff in white coats, are gathered around the open side door of the ambulance. A red ribbon is tied around the front of the vehicle.
<p>5</p>	<p><配備先写真> サイレンやストレッチャー等が装備された救急車は、質の高い医療サービスを提供することが可能だ。</p>	 A photograph showing the interior of an ambulance. A stretcher with a green cover is positioned in the center. The walls are white and equipped with various medical supplies and equipment.

6	<p>＜配備先写真＞</p> <p>救急車内部の医療設備について説明を受ける病院関係者</p>	
7	<p>＜配備先写真＞</p> <p>写真後方の建物が医療センターである。</p>	
8	<p>＜配備先写真＞</p> <p>ナーチャーフリカに配備された救急車は大きな注目を集めた。引渡式には多くの人が出席した。</p>	